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               16.00 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén. 

 

 

Helye: Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár első emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak:  Horváth Éva     polgármester  

Miskolczi Ferenc       alpolgármester  

 

Béni Norbert    képviselő 

Dombi Norbert          képviselő  

Molnár Gyula László   képviselő 

Nagy Zsolt          képviselő 

Nagyné Szigeti Mária   képviselő 

    

   Szabóné Czifra Melinda   jegyző  

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

 

 

Meghívottak közül megjelent:      

Sipos Szilvia   pénzügyi csoportvezető 

(a 1. napirendi ponthoz) 

 

dr. Linczmayer László  rendőr alezredes  

(a 2. napirendi ponthoz) 

 

 

A jegyzőkönyvet Negyela Beáta vezeti. 

 

 

Emlékplakettek átadása 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a mai testületi ülésen. Amint a 

meghívón is láttátok, napirend előtt van egy kis programunk. Ennek alkalmából meghívtunk 

három embert, Bálint Gézánét, Farkas Lászlót és Láng Gézát. Átadom a szót alpolgármester 

úrnak.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A három meghívott az október 13-i választásig nagyon 

hosszú időn át a pétfürdői Képviselő-testület tagja, vagy külső tagja volt. Az elmúlt időszak 
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alatt rendkívül sokat dolgoztatok Pétfürdőért és ezt szeretnénk megköszönni nektek egy-egy 

emlékplakett átadásával. Néhány szót mondanék a képviselőként eltöltött életutatokról.  

Láng Géza az 1997-98-as első rövid ciklusban, amikor megalakult a péti önkormányzat, 

képviselő volt. 1998-2002-ben képviselő és a Pénzügyi Bizottság tagja, valamint az Oktatási, 

Kulturális és Sportbizottság tagja volt. 2002-2006. között képviselő, az OKSI bizottság tagja és 

a Településfejlesztési Bizottság tagja volt. 2006-2010-ben képviselő és a Szociális Bizottság 

tagja volt. 2010-2014. között képviselő, Humán Bizottság és a Településfejlesztési Bizottság 

tagja volt. Végül 2014-2019. között Láng Géza alpolgármester volt.  

Géza szeretnék neked átnyújtani egy emlékplakettet és egy emléklapot, melyet felolvasok. 

Több évtizedes, a település épülését, fejlődését támogató, önzetlen képviselői munkáját 

megköszönve: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata. 

Farkas László a 1997-98-as rövid ciklusban képviselő, a Pénzügyi Bizottság tagja. 1998-2002. 

képviselő és a Pénzügyi Bizottság tagja. 2002-2006-os ciklus, képviselő, a Pénzügyi Bizottság 

és az OKSI bizottság tagja. 2006-2010. képviselő és a Pénzügyi Bizottság elnöke. 2010-2014. 

képviselő, a Pénzügyi Bizottság elnöke és a Humán Bizottság tagja. 2014-2019. képviselő, 

Pénzügyi Bizottság elnöke és a Humán Bizottság tagja. Laci megköszönjük a 22 éves képviselői 

tevékenységedet és szintén átadom az emléklapot és az emlékplakettet.   

 

Farkas László: Köszönöm szépen ezt az elismerést, köszönöm a településnek is. 

Megtiszteltetés volt számomra itt hosszú időszakon keresztül a település érdekében dolgozni. 

A testületnek jó munkát és kellemes ünnepeket kívánok. 

 

Horváth Éva polgármester: Harmadik meghívottunk Bálint Gézáné a következő üzenetet 

küldte a Képviselő-testületnek. „Tisztelt Polgármester Asszony, Tisztelt Képviselők! 

Köszönettel fogadtam meghívásukat a mai testületi ülésre.  Sajnálattal közlöm, hogy 

meghívásuknak - fogorvosi kezelés miatt - nem tudok eleget tenni, emiatt elnézésüket kérem. 

Kívánok Önöknek eredményes munkát, nagyon kellemes karácsonyi ünnepeket, valamint békés, 

boldog új évet! Tisztelettel Bálint Gézáné.” 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nem tudott személyesen eljönni. Neki is a Képviselő-

testület emlékplakettet és emléklapot adományoz. Felolvasom neki is az elmúlt évtizedekben 

kifejtett tevékenységét.   

Marika a leválást előkészítő bizottság tagja volt. Pétfürdő önállóságának előkészítésében igen 

tevékeny volt. Kifejezetten Pétfürdő-Várpalota között lévő terület megosztásának 

megoldásában vett részt. Az első ciklusban képviselő, az Egészségügyi és Szociális Bizottság 

tagja. 1998-2002. tagja, majd elnöke az Egészségügyi és Szociális Bizottságnak és tagja a 

Településfejlesztési, Beruházási és Környezetvédelmi Bizottságnak. 2002-2006. között 

képviselő, elnöke a Szociális Bizottságnak, tagja a Településfejlesztési Bizottságnak. 2006-

2008. között a Településfejlesztési Bizottság kültagja, majd 2008.10. hótól újra a Képviselő-

testület tagja, elnöke a Szociális Bizottságnak és tagja a Településfejlesztési Bizottságnak. 

2010-2014. között a Településfejlesztési Bizottság kültagja. 2014-2019. ciklusban a 

Településfejlesztési Bizottság kültagja volt.  

2007-ben Pétfürdőért díjat kapott. Távollétedben is Marika nagyon szépen köszönjük a 

munkádat.  

 

Horváth Éva polgármester: Megállapítom, hogy 6 képviselő és a polgármester, összesen 7 fő 

jelen van, az ülés határozatképes. Felsorolom a javasolt napirendet (felolvassa a meghívóban 

szereplő napirendi javaslatot). Sürgősséggel kiküldtük a házi gyermekorvosi praxis 

betöltésével kapcsolatos intézkedések tárgyú előterjesztést. A napirenddel kapcsolatban 

tartalmilag van-e valakinek kérdése, észrevétele? Nem volt. 
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Aki elfogadja, hogy sürgősséggel napirendre vegyük a házi gyermekorvosi praxis betöltésével 

kapcsolatos intézkedések (231/2019.), kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal sürgősséggel napirendre vette a házi 

gyermekorvosi praxis betöltésével kapcsolatos intézkedések tárgyú előterjesztést. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a nyilvános ülés javasolt napirendjét elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

Napirend:  

 

1.) Az Önkormányzat 2019. évi költségvetési rendeletének 3. módosítása (226/2019.) 

2.) Rendelet a 2020. évi átmeneti gazdálkodásról (217/2019.) 

3.) A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 10/2015.(IV.30.) 

önkormányzati rendeletének felülvizsgálata II. (229/2019.) 

4.) A személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról, azok igénybevételének rendjéről, a fizetendő 

térítési díjak megállapításáról szóló 5/2016.(III.25.) önkormányzati rendelet módosításáról 

(218/2019.) 

5.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról (221/2019.) 

6.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen elhangzott 

bejelentések alapján tett intézkedésekről 

7.) Várpalotai Rendőrkapitányság Vezetője kinevezésének véleményezése (223/2019.)  
8.) Belső ellenőrzési terv 2020. (227/2019.) 

9.) Önkormányzati közfoglalkoztatás (216/2019.) 

10.) Akácfa utca forgalmi rendje II. (228/2019.) 

11.) Sajtos István és felesége lakásbérleti ügye (222/2019.) 

12.) Pétfürdő Nagyközség környezeti állapota (219/2019.) 

13.) Önálló képviselői indítvány Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária 

részéről: Ifjúság utcai bekötőút forgalmi rendjének megváltoztatása (225/2019.) 

14.) A házi gyermekorvosi praxis betöltésével kapcsolatos intézkedések (231/2019.) 

 

Tájékoztatók: 

 

1.) Tájékoztató a 2019. évi beruházásokról, felújításokról (224/2019.) 

 

VEGYES ÜGYEK 

 

 

16.13 órakor a Képviselő-testület zárt ülésen folytatta tovább a munkát.  

 

17.00 órakor a Képviselő-testület nyilvános ülésen folytatta tovább a munkát.  

A képviselők létszáma 7 fő, a Képviselő-testület továbbra is határozatképes. 
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N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

1.) Az Önkormányzat 2019. évi költségvetési rendeletének 3. módosítása  

(száma: 226/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal javasolja a 

Képviselő-testületnek, hogy bízza meg a Pétkomm Kft. Igazgatóját, dolgozzon ki - még a jövő 

évi költségvetés elfogadása előtt - egy számítást arra vonatkozóan, hogy mennyibe kerülne két 

fűnyíró gép (traktor) beszerzése (hasonló, mint amilyennek a külsős alvállalkozó dolgozik) és 

hozzá két gépkezelő bére.  

A Bizottság 3 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az 1. számú 

határozati javaslatot. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az 2. számú határozati 

javaslatot. 

A Bizottság 3 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen szavazattal, 2 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az 1. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az 2. számú határozati 

javaslatot. 

A Bizottság 5 igen, 1 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a rendelet-

tervezetet. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja az 1. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 2. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdezném a pénzügyi csoport vezetőjét, hogy kiegészíteni 

valója van-e? 

 

Sipos Szilvia pénzügyi csoportvezető: Nincs, köszönöm. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés az anyaggal kapcsolatban van? Nincs. 

Aki az 1. számú határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen és 2 nem szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

384/2019.(XII.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

Önkormányzat „Zöldterület-kezelés” szakfeladatának dologi kiadási 
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előirányzatát 25.000 ezer Ft-tal megemeli, az általános tartalékkeret 

terhére.  
 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a 2. számú határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

385/2019.(XII.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

Önkormányzat „Felszíni vízelvezetés, ivóvíz, szennyvíz” szakfeladatának 

dologi kiadási előirányzatát 300 ezer Ft-tal megemeli, az általános 

tartalékkeret terhére.  
 

 

Horváth Éva polgármester: Van egy rendelettervezetünk. Aki elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen és 2 nem szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

20/2019.(XII.17.) RENDELETE: 

 

a Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2019. évi költségvetéséről 

szóló 4/2019. (III.5.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(a rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Volt a Humán Bizottságnak egy határozati javaslata, hogy bízza 

meg a Pétkomm Kft. igazgatóját, hogy dolgozzon ki még a költségvetés elfogadása előtt egy 

számítást arra vonatkozóan, hogy mennyibe kerülne két fűnyíró beszerzése és hozzátartozó két 

gépkezelő bére.  

Ezzel kapcsolatban mondanám el a véleményem. Ez az év és a tavaly év vége arra ment rá, 

hogy rávegyük a Pétkommot, hogy külső vállalkozóval oldja meg. Ez az idén sikeres volt. A 

zöldfelületek rendben voltak. Már akkor is megmondtuk, hogy ennek ára van. Az ára ez. 

Szeptemberben a Képviselő-testület jóváhagyta a Pétkomm Kft. szerződését, hogy január 01-

től azt hiszem két évre szerződést kössön a külső vállalkozóval. Kicsit furcsállom, hogy megint 

egy új feladatot adunk a Kft. ügyvezetőjének. A két gép beszerzése és a két munkabér nem 

fedezi a zöldfelület kezelés költségeit. Az egyik beruházás, a másik pedig költség. Mi most a 

költségekről szavaztunk az 1. számú határozati javaslatban. Van egy főérv, amit alpolgármester 

úr a Humán Bizottság ülésén is elmondott, hogy nem volt véletlen a felkérés a külső vállalkozó 

igénybevételére, mivel a zöldfelület kezelés időjárás függő, és esetleges létszámot növelni, 

egész évben foglalkoztatni, lehet, hogy nem megoldható a Pétkomm számára.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Azzal, hogy megkérjük a Pétkomm Kft. igazgatóját, hogy nézzen utána 

ezeknek a dolgoknak, ellenvetésem nincsen. Kapunk plusz információt.  
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A másik dolog, ha a mi cégünknek van eszközbeszerzése, ha mi vásárolunk gépet, akkor neki 

kell gondoskodni az alkatrész ellátásról, a karbantartásról, stb. Nem tudom mennyivel lenne 

olcsóbb a bérlésnél. Ugyanaz az aggályom a létszámnál is. Tudjuk évek óta, hogy megfelelő 

gépkezelői hiánnyal küzd a Pétkomm Kft.. Ez nem azt jelenti, hogy nem találna az év elején 

gépkezelőt, csak nem ez a tendencia, hogy potyogni fognak, ha lesz új gép. Semmi kifogásom 

ellene, hogy tájékozódjunk és megnézzük, hogy ez mennyibe kerülne.  

 

Horváth Éva polgármester: A géppel kapcsolatban tudok információt adni. A Magyar Falu 

Programban pályáztunk pontosan a Pétkomm Kft. közreműködésével. A gépek működtetésének 

a költségét nem tudom. A költségvetésnél az a lényeg, hogy a működési költségeket tudjuk 

összehasonlítani a ténylegessel. A beruházás az beruházás, de hogy annak a működtetése, az 

üzemanyag, a gépóradíj, meg minden, arra nem tudok információt adni.   

 

Molnár Gyula László képviselő: A Humán Bizottság ülésén ezt a dolgot én vetettem fel. Arról 

szól, hogy kellene egy információ, mivel majdnem 34 millió forintos tételről beszélünk, hogy 

van-e esetleg olcsóbb megoldás. Ennek az információnak nagyon sok egyéb vonzata lehet. A 

vállalkozó szép munkát végzett, senki nem vitatja. Ha kétéves szerződése van, az sem hangzott 

el, hogy megszüntetjük. A gondolkodáshoz szükség van adatokra. Ott még az is elhangzott, 

hogy a két gépkezelőnek esetleg megemelt bért adni, hogy valóban találjunk. Információra 

lenne szükségünk, hogy tudjunk tovább gondolkodni.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Gondolkodjunk tovább. Az a terület, amit a külső 

vállalkozás gondoz, az pont nem az a terület, amit géppel lehet kezelni. Nem traktorral lehet 

kezelni. A lakótelepen azok a kis zöld területek, a járda és a lakóház között, ahol nem lehet 

nekiállni traktorral füvet nyírni, ez munkaerő igényes. Nem két gépkezelő kell hozzá, ha igen, 

akkor a trimmelt fogja kezelni, nem a traktort. Össze kell szedni a kaszálékot. Ennek több 

személyi vonzata van. Végeztem egy nagyon gyors számítást, csak kettő gépkezelő bére, 250 

ezer forint bruttóban járulékokkal együtt 8 millió forint. Ez nem egy nagy fizetés. Ki lehet 

számolni. Nem biztos, hogy jól jövünk ki, de nem elképzelhetetlen.  

 

Horváth Éva polgármester: Megnéztem a szerződést, amit Gyula Te is meg tudsz nézni a 

gépeden. Szeptemberben napirend volt a Pétkomm Kft. szerződéskötése jövő évtől a park 

gondozásra. Benne van, hogy a vállalkozó nem csak a kaszálást vállalta, hanem az 

összegyűjtést, a felrakást, az elvitelt legális hulladéklerakó helyre. Abban az összegben ez is 

benne volt.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A vállalkozó, amit leírt az anyagban, a konténer bérlést 

ugyanúgy meg tudjuk mi is oldani. Nem biztos, hogy emiatt be kell vonni egy vállalkozót.  

A másik dolog, hogy lakótelepen lakók látták, hogy ezeket ugyanazzal a fűnyírógéppel ugyanaz 

a két ember csinálta. Csak adatokat szeretnék kérni.  

 

Horváth Éva polgármester: Van egy határozati javaslat. Aki egyetért ezzel a javaslattal, hogy 

kérjük meg a Pétkomm Kft. ügyvezetőjétől a két traktor beszerzésének az árát, valamint a 

gépkezelői bért, kérem, szavazzon! (alpolgármester úr közbeszól) 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Így nem teljesen pontos a megfogalmazás. Nem két 

traktornak és két kezelőnek a bérét kérjük be, hanem kiváltását a külső vállalkozónak. Minden 

eszközigénnyel és személyigénnyel. Ez így pontos.  

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottságnak nem ez a javaslata.  
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: A két traktor és a két személy, vagy pedig a kiváltás a 

lényeg? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Az volt a lényege, hogyha mi csinálnánk, milyen költségbe 

kerülne.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Akkor ez a kiváltása. Pontosan fogalmazzuk meg, hogy mi 

a feladat, mert utána nem azt fogja a Pétkomm Kft. ügyvezetője adni, amit várunk tőle.  

 

Horváth Éva polgármester: December közepén erre felkérni a Pétkomm Kft. ügyvezetőjét, 

hogy január közepéig ezt dolgozza ki, akkor kicsit nagyon szoros határidő. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ne január közepe, hanem február vége. 

 

Horváth Éva polgármester: Azt mondom, hogy a Pétkomm zárszámadásáig kérjünk egy ilyen 

összehasonlítást.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Annyira nem kell vele sietni, mert a 2020-as évben úgysem 

tudunk váltani. A zárszámadáskor is elég eldönteni, hogy lesz-e váltás, vagy nem a 

parkgondozás módszerében.  

 

Horváth Éva polgármester: Akkor az előző javaslatot felejtsük el, mert egyértelműen a két 

gépről és a két kezelőről szólt a történet, mert a Humán Bizottságnak ez volt a javaslata. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: De a két gép és a két kezelő nem váltja ki a külső 

vállalkozót. Mi a cél? Külső vállalkozónak a kiváltása. Saját erővel megoldani. Ugye ez a cél? 

 

Molnár Gyula László képviselő: A cél az, hogy tisztában legyünk azokkal a költségekkel, 

hogyha mi csinálnánk, mennyibe kerülne. A kiváltás szót nem tettem hozzá direkt.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ha mi csináljuk, akkor kiváltjuk a külső vállalkozót.  

 

Horváth Éva polgármester: Van egy módosított határozati javaslat. Megfogalmaznám, hogy 

a Képviselő-testület kérje fel a Pétkomm Kft. ügyvezetőjét, hogy a Pétkomm Kft. 

zárszámadásával egyidőben számoljon be a Képviselő-testületnek, hogy a parkgondozásban a 

külső vállalkozó kiváltása milyen erőforrást igényel, gépekkel, személlyel és a dologi 

kiadásokkal együtt. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon!  

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

386/2019.(XII.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

Pétkomm Kft. ügyvezetőjét, hogy a Pétkomm Kft. zárszámadásával 

egyidőben számoljon be a Képviselő-testületnek, hogy a parkgondozásban 

a külső vállalkozó kiváltása milyen erőforrást igényel gépekkel, 

személlyel, dologi kiadásokkal együtt.   
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Határidő: 2020. évi zárszámadás 

Felelős: Pétkomm Kft. ügyvezetője 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntöm kapitány urat! Vendégünkre tekintettel 

javaslom, hogy a Várpalotai Rendőrkapitányság Vezetője kinevezésének véleményezése tárgyú 

előterjesztést vegyük előre. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal támogatja a napirendi pont cseréjét.  

 

 

2.) Várpalotai Rendőrkapitányság Vezetője kinevezésének véleményezése  

(száma: 223/2019.)  

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 7.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Átadom a szót.  

 

dr. Linczmayer László megbízott rendőrkapitány: Tisztelettel köszöntök mindenkit. 

Megtisztelve vagyok, hogy megjelenhettem önök előtt. Néhány gondolat az életpályámról 

röviden. dr. Linczmayer Lászlónak hívnak. Rendőr alezredes, rendőrségi tanácsos és megbízott 

rendőrkapitány.  

Őrmesterként kezdtem Balatonfüreden 27 évvel ezelőtt. A szakmai életutamat végigtanultam. 

Balatonfüredről Veszprémbe kerültem. Ott dolgoztam pár évet. Először a városi kapitányság 

bűnügyi osztályán, azt követően pedig a megyei bűnmegelőzésen, illetőleg a megyei 

életvédelmi alegységnél. Ezt követően kerültem ki 10 évvel ezelőtt vezetői beosztásba 

Balatonfüredre, bűnügyi osztályvezetőnek, és a rendőrkapitány úr helyettesének. Ott egy 6,5 

éves ciklust eltöltöttem, majd 2016-ban bíztak  meg a Veszprém Megyei Rendőrfőkapitányság 

Balatonalmádi Rendőrkapitányság vezetésével, ahol 3,5 évet szolgálhattam kapitányként. Majd 

2 hete és 2 napja főkapitány úr megbízott a Várpalotai Rendőrkapitányság vezetésével.  

Sok időt még nem töltöttem el a rendőrkapitányságon, hogy messzemenő következtetéseket 

tudjak levonni és hogy komoly jövőképet fessek. Azon vagyok, hogy felmérem az 

erőforrásokat. Azt gondolom, hogy az eddigi 10 éves vezetői tapasztalatomat felhasználva 

Várpalota Rendőrkapitányság illetékességi területén sikerül találnom tartatalék energiákat, és 

erőforrásokat mozgósítani. Azt láttam, hogy némi tartalékkal rendelkezik, mind a bűnügyi, 

mind a rendészeti szakterületen. Úgy gondolom, hogy kiegyensúlyozott, egyenletes 

teljesítményt nyújtó kapitányság. Vannak még tartalékai, különösen a közterületen teljesített 

szolgálat, amit vezetői döntésekkel kicsit alakítani szeretnék. Ugyanannyi rendőr lesz az utcán, 

csak jobban lehet észlelni. Talán az intézkedési aktivitás és kultúra váltásból eredő segítő, 

támogató intézkedéseket szeretném, ha jobban megjelenne a hétköznapokban. Szolgáltató 

rendőrség képét festenénk a településeken az állampolgárok részére.  

Előbb voltam és lettem rendőr, mint jogász. Inkább zsaru vagyok. A 27 évből 24-25 évet egy 

szakterületen a bűnügyi szolgálati ágnál detektívként különböző beosztásokban láttam el. Nem 

fogok megváltozni, maradok az, aki vagyok. Szívügyem a bűnügyi tevékenység. Úgy 

gondolom, hogy a közbiztonság javítása mellett a bűnügyi eredményesség javítása lesz, ami 

látványos lehet a jövőre nézve az egész kapitányság életében.  

Bárkinek bármilyen kérdése van, nagyon szívesen válaszolok.  
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Horváth Éva polgármester: Kérdés? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Remélem nem kényes, de felteszem a kérdést, hogy miért 

volt szükség a váltásra? 

 

dr. Linczmayer László megbízott rendőrkapitány: Főkapitány úr így döntött, engem pedig 

felkért erre a beosztásra. Nem foglalkoztam ezzel a kérdéssel. Nem is tájékoztattak erről. 

Rövidre fogtam a mondandóm. Én őszinte ember vagyok, és elszenvedem a kritikát. Ezen nem 

vagyok hajlandó változtatni, valóban nem tudom és nem tisztem.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A rendőrkapitány minden évben beszámolt a 

tevékenységről, mindig gyönyörű szép mutatókat ábrázolt és javultak a mutatók. A Képviselő-

testület is általában pozitívan nyilatkozott. Az ember azt gondolja, hogyha valami jól működik, 

akkor nem igen változtatnak. Valami csak volt. Nem kell elmondani. Kicsit furcsa. 

Örülünk önnek. Úgy láttuk, hogy jól mennek a dolgok.  

 

Horváth Éva polgármester: Rendvédelmi szervnél soha nem tudhatjuk.  

 

dr. Linczmayer László megbízott rendőrkapitány: Érdekes beosztás egyébként. Bárkivel 

megeshet. Nem innen fogok nyugdíjba menni. A jogszabály alapján is váltani kell ötévenként.  

 

Dombi Norbert képviselő: Kérdezni nagyon nem szeretnék. Az előző rendőrkapitánnyal is 

nagyon jó munkakapcsolatunk volt. Azt kívánom, abban vagyunk érdekeltek önnel is legalább 

olyan jó munkakapcsolat alakuljon ki addig, amíg együtt fogunk dolgozni. Egy kérésem, ha 

lehet ilyet kérni, hogy trafipaxoknak örülünk, még ha néha elszenvedői is vagyunk, továbbra is 

erre figyeljenek oda. Ezzel együtt, amit említett az előbb, hogy a gyalogos és autóval a járőrözés 

lehetne kicsit több, erre figyeljen oda. 

Erőt, egészséget és jó munkát kívánok. Vigyázzanak ránk!  

 

dr. Linczmayer László megbízott rendőrkapitány: Valami hasonlóra gondoltam én a 

tartalékok mozgósításával. Nyilván nem leszünk többen várhatóan, de a közterületi jelenlétet 

kezelem és a kollegáim is ezt fogják képviselni a jövőre nézve.  

Visszacsatolva Csányi úrra, mi szakközépiskolában évfolyamtársak voltunk, egy hónap 

különbséggel ugyanazon a rendőrkapitányságon kezdtük a pályafutásunkat ugyanabban az 

irodában. A Csányi Zolival a jó viszony eddig is megvolt, ezután megmarad. Nincs 

összefüggésben az, hogy követem őt.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Friss képviselő vagyok. Bízom benne, hogy együtt tudunk 

dolgozni. Annyit szeretnék elmondani magammal kapcsolatban, hogy a képviselői programom 

egyik sarkalatos pontja volt, hogy nagyon-nagyon szeretném, hogy véda kaput állítanánk fel. 

Vannak a főközlekedési útnak, a Berhidai útnak balesetveszélyes részei közlekedés, illetve a 

gyalogos közlekedés szempontjából, amit nem lenne baj, ha állandó figyelemmel kísérne a 

rendőrség is. A gyalogátkelőhelyek és a gyorshajtás amire gondolok. Berhida felől beérkezők 

közlekedését a fehér Suzuki a bokor alól ellenőrzi, majd jelzi is a rendszer. A lényeg, hogy 

ehhez szeretnék a későbbiekben segítséget kérni, hogy lehetséges lenne-e. Milyen paraméterek 

kellenek ahhoz, hogy egy közel 5000 fős településen, amin egy főközlekedési út áthalad, illetve 

mit kell nekünk ahhoz kérnünk, hogy ezeket a közlekedés morált javító, akár kettő véda kaput 

is felállítson az önkormányzat, illetve a rendőrség. Nem tudom kinek a hatásköre. 
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dr. Linczmayer László megbízott rendőrkapitány: Almádi kapitányságnak kettő is van, 

Kenesén illetőleg Litéren. Viszonylag magas költséggel jár. Amikor ennek utánajártak a 

kollégáim, nézzék el nekem, nem akarok félreinformálni senkit, de 50 milliós nagyságrendre 

emlékszem.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Akkor kettő fehér Suzuki legyen.  

 

dr. Linczmayer László megbízott rendőrkapitány: Nagyon komoly logisztikai és 

informatikai háttér kell hozzá. Olyan paramétereknek kell megfelelni, ami ezt tudja. Úgy 

tudom, hogy ennyi a költsége. Ebből pályázat útján akár 50 %-ot lehet igényelni. Ez nem friss 

információ. Lehet, hogy egy-egy fekvőrendőrnek nevezett forgalom lassító eszköz, ha gyors 

eredményeket akar elérni a település, olcsóbb és finanszírozhatóbb is. A testület tud erről 

döntést hozni.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Egyelőre beszakadt csatorna fedlapokkal lassítunk. 

 

dr. Linczmayer László megbízott rendőrkapitány: Ezt tudom a véda kapuról elmondani. 

Nagyon szívesen utána nézetek a kollégákkal.  

 

Horváth Éva polgármester: Van egy probléma, ami kapitány úr tudomására jutott, ami 

sarkalatos dolog Pétfürdő esetében. 

 

dr. Linczmayer László megbízott rendőrkapitány: A közlekedési morállal kapcsolatban, a 

korábbi szolgálati helyemen is a közúthálózat, a parkolási lehetőség és a sebesség korlátozás 

volt az, amivel küzdöttünk. Nyilván amilyen eszközrendszerünk áll rendelkezésre. Amúgy is 

prioritás a közlekedés biztonság. Annak ellenére, hogy bűnügyi beállítottságú vagyok, a 

közlekedésben prioritásként kezelem a baleseti okokat. Vezető baleseti ok 33-38 %-os országos 

szinten a sebességtúllépés.  

 

Béni Norbert képviselő: A közterületi jelenléttel kapcsolatban lehetne kérést megfogalmazni? 

Helyet és időpontot? Gondolok olyanra, hogy reggel az iskolába menő gyerekek olyan 

gyalogátkelőhelyet használnak, ahol a szülők rendszeresen jelzik, hogy probléma szokott lenni 

az autós közlekedés.  

 

dr. Linczmayer László megbízott rendőrkapitány: A megoldás az lehet, mint korábban, 

hogy a polgárőrséggel felvettük a kapcsolatot és közösen oldottuk meg. Nyilván itt is fel fogják 

venni a polgárőrökkel a kapcsolatot. Több gyalogátkelőhely van. Felelőtlenség lenne azt ígérni, 

hogy minden gyalogátkelőhelyen lesz. A stratégiai partnereinket bevonva nagy részüket 

sikerült biztosítani. A kritikus időszak fél 8-tól ¾ 8-ig. A közös konszenzusos megoldás 

nagyobb eredményt és hatékonyságot fog eredményezni. Erre rá fogok fókuszálni.  

 

Horváth Éva polgármester: További kérdés? Nincs. Aki a határozati javaslatot elfogadja, 

kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

 

 

 



11 

 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

387/2019.(XII.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

rendőrségről szóló 1994. évi XXXIV. törvény 8.§ (2) bekezdésében 

meghatározott véleményezési jogkörében eljárva Dr. Linczmayer László 

rendőr alezredes, rendőrségi tanácsos Várpalotai Rendőrkapitányság 

kapitányságvezetői feladatainak ellátására történő kinevezéséhez nem 

emel kifogást.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatot továbbítsa a Veszprém 

Megyei Rendőr-Főkapitányság részére. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

dr. Linczmayer László megbízott rendőrkapitány: Köszönöm szépen a bizalmat.  

 

 

17.30 órakor Miskolczi Ferenc alpolgármester kiment az ülésteremből. 

A képviselők létszáma 6 fő, a Képviselő-testület továbbra is határozatképes.  

 

 

3.) Rendelet a 2020. évi átmeneti gazdálkodásról (száma: 217/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 2.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet-tervezetet. 

  

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nincs.  

Aki elfogadja a rendelettervezetet, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

17/2019.(XII.16.) RENDELETE: 

 

a 2020. évi átmeneti gazdálkodásról 

 

(a rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

 

4.) A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 10/2015.(IV.30.) 

önkormányzati rendeletének felülvizsgálata II. (száma: 229/2019.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

(eredetileg 3.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal kéri a 

Jegyző Asszonyt, nézze meg, nincs-e törvényi akadálya annak, hogy a jövőben a név szerinti 

szavazás véletlenszerű sorrendben történjen. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet azzal a 

kiegészítéssel, hogy a képviselői és a bizottsági tiszteletdíjak mértéke változatlan maradjon. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett javasolja elfogadásra az SZMSZ 60. § (2) bekezdését az alábbiak szerint: 

 „A jegyző a képviselő-testület nyilvános üléseinek jegyzőkönyveit - legalább 5 évre 

visszamenőleg - megjelenteti az önkormányzati honlapon.” 

A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja, hogy a tiszteletdíjak mértéke 

ne változzon.  

A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet a 

módosításokkal. 

 

 

17.30 órakor Miskolczi Ferenc alpolgármester visszaérkezett az ülésterembe. 

A képviselők létszáma 7 fő, a Képviselő-testület továbbra is határozatképes.  

 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 

elfogadta a javaslatot, miszerint a 10. §-ban az szerepeljen, hogy a jegyző a Képviselő-testület 

nyilvános ülésének jegyzőkönyvét 5 éven keresztül megjelenteti az önkormányzati honlapon. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal javasolja, hogy a képviselői tiszteletdíjak mértéke 

változatlan maradjon. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet az előző 

módosításokkal. 

 

Horváth Éva polgármester: Jegyző asszony kidolgozta a variációt a név szerinti szavazással 

kapcsolatban. Átadom a szót jegyző asszonynak.   

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A 7. §-ról beszélünk. Kiküldtem e-mailen a javított 

rendelettervezetet mindenkinek. Kérem, hogy mindenki ezt vegye tárgyalási alapnak. Ebbe 
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beépítésre került a Pénzügyi Bizottság javaslata, 5 éven keresztül a jegyzőkönyvek fentléte a 

honlapon.  

 

Horváth Éva polgármester: Befogadtad? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Igen, és beledolgoztam. Erről nem kell külön szavazni. 

Törvényi akadálya nincs. Nekem a kötelezettséget a törvény egy évre írja elő. Gondolom, hogy 

ez a kérés abból fakadt, hogy legalább a ciklus tartama alatt kereshető és utánanézhető legyen 

minden. Tárhely kérdése. Azt gondolom, hogy elbírja. Ha meg nem, akkor nem egy nagy 

összeg, amivel a tárhelyet lehet bővíteni. Azt mondtam, hogy fent vannak, de utána néztem. 

Most olyan sokáig nincsenek fent, de vissza fogjuk tenni. Fent voltak, de a Képviselő-testület 

váltás miatt kicsit átrendeztük, hogy áttekinthetőbb legyen a honlap.  

Az új honlapon, amit nagyon remélek, hogy januártól tudjuk használni, már az öt évre 

visszamenő jegyzőkönyvek lesznek fent.  

A másik kérdés a név szerinti szavazás mikéntjére vonatkozott. Nem értek vele egyet, de 

mondtam a bizottsági üléseken, hogy törvényi akadálya nincsen. Általában a települések 

SZMSZ-ei az ABC sorrendet preferálják, vagy a névsorban megjelölést, ami szintén az ABC 

sorrend. Mivel törvényi akadálya nincsen, ahogy képviselő asszony kérte, megpróbáltam 

kidolgozni a lehető legegyszerűbb módon a módszert. A rendelettervezet 7. §-ában található. 

Erről kérek külön szavazást. Ha ezt elfogadja a Képviselő-testület, akkor ez a rendelettervezet 

elfogadható. Amennyiben nem fogadja el a testület, akkor az a variáció él, ami az eredeti 

SZMSZ-ben volt, hogy ABC sorrendben és csak az a módosítás, hogy a 46. § kiegészül egy új 

(4) bekezdéssel. Azt rögzíti amilyen gyakorlatot eddig követtünk, csak az SZMSZ-ben nem 

jelent meg, hogy a név szerinti szavazásnak az eredményei bekerülnek a jegyzőkönyvbe.  

 

Horváth Éva polgármester: Mondd el, hogy a sorsolás milyen nehézségeket okoz a 

jegyzőkönyvezésnél. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ahogy mondtam a bizottsági üléseken is, nem örülök neki, 

mert az ABC sorrend szerinti név szerinti szavazás jól bevált gyakorlat volt. Erre előre rá 

tudtunk készülni. A név szerinti szavazásról van egy külön jegyzőkönyv, amiben két kérdés 

van egy lapon. Fel vannak írva a nevek ABC sorrendben, onnan olvastuk a neveket, mellette 

voltak a táblázatban az oszlopok, összesítettük, rákerült a határozatszám. Ugyanakkor a név 

szerinti szavazás eredményei fel voltak sorolva a jegyzőkönyvben és a külön jegyzőkönyv 

melléklete volt a jegyzőkönyvnek. Ezzel, hogyha sorsolás van, előre felkészülni nem tudunk. 

Nem tudok hozni egy kész külön jegyzőkönyvet. Ha itt sorsolunk minden egyes ülésen a 

napirendek ismertetése, vagy elfogadása után, aztán vagy lesz név szerinti szavazás, vagy nem. 

idő. A sorsolás a legkevesebb, de vannak adminisztrációs dolgai. A sorsolás eredményét ezen 

a jegyzőkönyvön rögzíteni kell, és a rendes nagy jegyzőkönyvben is, hogy milyen sorrend lesz, 

hogyha név szerinti szavazás lesz. Gyakorlatilag dupla munka. Nem lesz annyira gördülékeny 

a menet. Volt egy ilyen kérés, kidolgoztam, a testület szavaz.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Ezzel kapcsolatosan aggályaim vannak, mert tagja voltam anno a 14 

tagú testületnek. Az évek során nagyon sok vadhajtást sikerült letudni. Nagyon sokszor előjött 

az utóbbi időben, hogy sokkal, de sokkal gördülékenyebben mennek a bizottsági ülések, mind 

a testületi ülések. Most jegyző asszony felvázolta, hogy ez mivel jár, én biztos nem fogom 

megszavazni. Teljesen feleslegesnek tartom. Nem minősítek senkit, csak nem tartom 

célszerűnek. Iskolában is volt névsor, ott is elviseltük és az élet más területén is. 
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Nagyné Szigeti Mária képviselő: Amikor a bizottságok felálltak, volt némi kis katyvasz és 

keveredés, működött. Titkos szavazásnál is kellett a jegyzőkönyvvezető hölgynek begépelni, 

kinyomtatni, stb. de működött. Az egy hosszú folyamat volt. Nem látom, hogy ez mekkora nagy 

keveredés, hogy minden egyes pontnál, ha valaki bekiabál, hogy név szerinti szavazás, akkor 

leállunk és... (polgármester asszony közbeszól)  

 

Horváth Éva polgármester: Nem. Minden testületi ülés elején sorsolni kell.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Akkor ráérünk. 

 

Horváth Éva polgármester: Honnan tudod, hogy a 13 napirendből valakinek eszébe nem jut, 

hogy név szerinti szavazás legyen. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Akkor ráérünk sorsolni. 

 

Horváth Éva polgármester: Nem.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Először ezen is gondolkodtam, hogy csak akkor sorsolunk, 

hogyha valahol legelső alkalommal felvetődik, hogy név szerinti szavazás van. Az már a 

Képviselő-testület menetében van, lehet, hogy az utolsóelőtti napirendnél, amikor már 

mindenki fáradt, türelmetlen és haza akar menni. Akkor ott nekiállunk sorsolni, annak van egy 

eredménye. Ahhoz, hogy név szerinti szavazást tudjunk tartani nekem a sorsolás eredményét a 

külön jegyzőkönyvre fel kell vezetni, mert nem fogjuk tudni felolvasni a neveket. A név szerinti 

szavazásnak az a lényege, hogy hallja mindenki a nevét, és akkor hangosan kimondja, hogy 

hogyan szavaz. A szavazási folyamatot mindenféleképpen lassítani fogja.  

Azt semmiképpen nem tartom célszerűnek, el is vetettem, hogy az önálló napirendnél legyen 

csak szavazás. Sokkal egyszerűbb, elkezdődik a testületi ülés, megszavazza a Képviselő-

testület a napirendet, és utána ugyanúgy, mint a bizottságoknál a jegyzőkönyv hitelesítőt 

minden egyes alkalommal a bizottságok megszavazzák, akkor az elején meg kell a sorsolást 

csinálni, aztán vagy lesz név szerinti szavazás, vagy nem, arra az ülésre szólóan az összes név 

szerinti szavazásra vonatkozik a sorsolás. Akkor abban az időben van még arra idő, hogy ennek 

az adminisztrációját elvégezzem, itt kézzel fel fogom írni jegyzőkönyvre a sorsolás alapján 

kialakult névsort. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Megoldható.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem mondtam, hogy nem oldható meg, de csak így. Az 

biztos, hogy nem javaslom, hogy akkor csináljuk a sorsolást, amikor valakiben felvetődik az, 

hogy név szerinti szavazás legyen, mert abból káosz van.  

Nem tudom észrevettétek-e, de amikor felgyorsul az ülés menete több alkalommal szólnom 

kellett, hogy kicsit lassítsunk, mert a határozatszámokkal a jegyzőkönyv írás nem megy.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Onnan merült fel, hogy a névsorban az utolsó mindig az 

utolsó és az a mérleg nyelve lehet a szavazásnál, ami nem mindig kellemes pozíció. Két 

egyszerű megoldás van ennek a feloldására, egyrészt a Pénzügyi Bizottság ülésén Nagy Zsolt 

bevállalta, hogy mindig ő legyen az utolsó, megszavazhatjuk. A másik, hogy magyarosíts 

valami Amsteirre, máris az első leszel.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Ha ez így lesz, ahogy jegyző asszony javasolja, hogy minden egyes ülés 

elején lesz egy sorsolás, ha netalántán több napirendnél is előjön a név szerinti szavazás, akkor 
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megint elveszti a véletlenszerűségét, mert azon az ülésen abban a sorrendben szavazunk. Az 

lenne véletlenszerű, ha minden egyes felvetődött név szerinti szavazás előtt sorsolás lenne, az 

meg őrület lenne. Továbbra is fenntartom, hogy nem szimpatikus és iszonyatosan lelassítja a 

dolgot.  

 

Horváth Éva polgármester: Meg kell, hogy mondjam, a Humán Bizottság ülésén, amikor 

felvetődött, még tetszett is. Már én is megrágtam. Kezdhetünk el úgy testületi ülést, hogy öten 

vagyunk, vagy négyen. 

 

Nagy Zsolt képviselő: És ha megjön valaki? 

 

Horváth Éva polgármester: Akkor sorsolunk? 

 

Béni Norbert képviselő: A teljeset ki kell sorsolni. Ha megjönnek közben, akkor bent vannak 

a sorsolási listában.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Egyébként igen, mert másként nem lehet. Aki nem jön meg, 

annak a nevét értelemszerűen nem fogjuk felolvasni. 

 

Horváth Éva polgármester: Van két variáció. Volt egy eredeti és egy módosított. A 

módosított szól a javaslatról, hogy sorsoljunk, ez a 7. §. Aki támogatja a módosított 7. §-t, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen, 2 nem, 2 tartózkodás mellett meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

388/2019.(XII.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról 

szóló 10/2015. (IV.30.) önkormányzati rendeletet módosító „javított 

rendelet-tervezet” címen kiadott tervezet a név szerinti szavazás sorsolásos 

módjára vonatkozó 7. §-át.  

 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Köszönöm a Melindának, hogy megtette, amit megtehetett. 

 

Horváth Éva polgármester: Más módosító javaslat nem hangzott el.   

Aki elfogadja a rendelettervezetet, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

18/2019.(XII.16.) RENDELETE: 

 

a Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet módosításáról 
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(a rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

 

5.) A személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról, azok igénybevételének rendjéről, a 

fizetendő térítési díjak megállapításáról szóló 5/2016.(III.25.) önkormányzati rendelet 

módosításáról (száma: 218/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 4.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet-tervezetet. 

  

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nincs.  

Aki elfogadja a rendelettervezetet, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

19/2019.(XII.16.) RENDELETE: 

 

a személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról, azok igénybevételének 

rendjéről, a fizetendő térítési díjak megállapításáról szóló 

5/2016.(III.25.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

(a rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

 

6.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról  

(száma: 221/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 5.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 



17 

 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nincs. 

Aki a határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

389/2019.(XII.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló jelentést 

megtárgyalta és elfogadta: 

 

106/2019.(II.28.), 269/2019.(VIII.29.), 318/2019.(X.24.), 

334/2019.(X.31.), 348/2019.(XI.21.), 349/2019.(XI.21.), 

351/2019.(XI.21.), 352/2019.(XI.21.), 356/2019.(XI.21.), 

378/2019.(XI.21.). 
 

 

7.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen 

elhangzott bejelentések alapján tett intézkedésekről 

(eredetileg 6.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Három hete volt testületi ülés. 

November 27-én megtörtént a külső védelmi gyakorlat Pétfürdő településen. A Nitrogénművek 

volt az áldozat, ott történt az esemény. Kapitány úr jelen volt a gyakorlaton. Lezajlott az iskolai 

elzárkóztatás és sikeres volt. Problémamentesen megoldottuk.  

Ugyanezen a napon volt délután a rendezési tervről a lakossági fórum. Nem dőlt szét a terem a 

résztvevők létszámától. Páran voltunk és kérdések is voltak, amit eljuttattunk a tervezőnek.  

November 29-én megkötöttük az EON-nal a szerződést. Elfogadta a kifköf hálózat csatlakozást 

és ezzel közel 1 millió forintot spóroltunk.  

December 10-én eljutottunk odáig, hogy a bölcsőde energetikai felújításának, amit részben 

pályázati pénzből csináltunk, az elszámolást összeraktuk és beadtuk. Fel nem használt 

támogatás címén 1.250 ezer forintot kellett visszafizetnünk. Ennyit nem fogadnak el. Még lehet, 

hogy észrevételeznek.   

 

Béni Norbert képviselő: Az E.ON csatlakozásnak mennyi lett a végösszege? 

 

Horváth Éva polgármester: 7 millió valamennyi és az áfája. 
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8.) Belső ellenőrzési terv 2020. (száma: 227/2019.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nincs. 

Aki a határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

390/2019.(XII.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

költségvetési szervek belső kontrollrendszeréről és belső ellenőrzéséről 

szóló 370/2011. (XII.31.) Korm. rendelet 22. § (1) bekezdés b) pontja 

alapján a 2020. évi ellenőrzési tervet e határozat melléklete szerint hagyja 

jóvá. 

 

Határidő az éves ellenőrzési jelentés előterjesztésére: a 2019. évre 

vonatkozó zárszámadási rendelet előterjesztésével egyidejűleg. 

 

Felelős az éves ellenőrzési jelentés előterjesztéséért:  

             Horváth Éva polgármester 

             a belső ellenőrzés működtetéséért: Szabóné Czifra Melinda 
 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

9.) Önkormányzati közfoglalkoztatás (száma: 216/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 
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javasolja a határozati javaslatot. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az 

önkormányzati közfoglalkoztatottak részére év végi ajándék utalvány vásárlására – 15 ezer 

Ft/fő értékben - biztosítson 160 ezer forintot a községgazdálkodás dologi kiadásának 

átcsoportosításával. 

 

Horváth Éva polgármester: Közfoglalkoztatással kapcsolatban van-e kérdés? Nincs. 

Aki a határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

391/2019.(XII.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete támogatja 

2020. január 1-től 10 fő önkormányzati közfoglalkoztatását napi 6 órában.  

A személyi juttatások és járulékok fedezetét a 2020. évi költségvetésben 

biztosítja. 

 

Felhatalmazza a polgármestert a munkaszerződések megkötésére. 

 

Határidő: 2019. december 30. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A jutalom felmerült a Humán Bizottság ülésén is. Nem kell a 

tartalékkerethez hozzányúlni, mert a dologi átcsoportosítással biztosítható. 140 ezer Ft-ból 

kijön. Aki egyetért a Pénzügyi Bizottság javaslatával, mely szerint a Képviselő-testület a 2019. 

december 1-én állományban álló, közterületi segédmunkát végző önkormányzati 

munkavállalók - 7 fő - részére egyszeri, béren kívüli juttatásként, 15.000.- Ft értékű 

ajándékutalványt ad, kérem, szavazzon. 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

392/2019.(XII.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a 2019. december 1-én állományban álló, közterületi 

segédmunkát végző önkormányzati munkavállalók - 7 fő - részére 

egyszeri, béren kívüli juttatásként, 15.000.- Ft értékű ajándékutalványt ad.  

 

Az ajándékutalványok fedezete: a 2019. évi költségvetés 

községgazdálkodás szakfeladatának dologi kiadásaiból 140.000.- Ft 

átcsoportosítása. 

 

Határidő a kifizetésre: 2019. december 20. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
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10.) Akácfa utca forgalmi rendje II. (száma: 228/2019.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, 3 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja az 1. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az 2. számú határozati 

javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? 

 

Dombi Norbert képviselő: Véleményem van.  

A Településfejlesztési Bizottság ülésén belekezdtem egy gondolatmenetbe, de nem akartam 

nagyon húzni az időt, ott is javasoltam és itt kérem a képviselőtársaimat, hogy úgy néz ki, hogy 

belelépünk egy ugyanolyan pocsojába, amibe már egyszer-kétszer sikerült belelépnünk. Nem 

feltétlenül azért, mert rossz döntést hoztunk, hanem azért, mert annyira segíteni szerettünk 

volna mindig azoknak, akik az igényeikkel hozzánk fordultak. Lásd a pékség melletti parkolási 

problémát, vagy a Liszt Ferenc utcában a szervízút kialakítását. Mindig jött az aláírás, hogy 

vonjuk vissza. Kicsit hasonlít ehhez a helyzethez. Úgy tudom, hogy a táblák beszerzése 

megtörtént, de a kihelyezés még nem.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem, mert felfüggesztettük addig, amíg nem dönt a testület.  

 

Dombi Norbert képviselő: Azt szeretném kérni, hogy a Képviselő-testület ne lépjen bele 

ugyanebbe a pocsojába és ne helyezzük ki ezeket a táblákat egyelőre. 4-5-en megkerestek, hogy 

ne csináljuk ezt, mert az iskolából hazaérkezés, komoly problémát okoz az autóból kiszállás, 

egyebek. 

 

Horváth Éva polgármester: Megállni lehet.  

 

Dombi Norbert képviselő: Attól függ ki hol lakik, és van-e szabad parkolóhely a ház 

környékén. Nem olyan egyértelmű dolog. Azt szeretném kérni, hogy a tábla ne legyen 

kihelyezve. 

Ugyanakkor megoldást találni kell arra, egyszerű fizika, hogy az Akácfa utcában a parkolási 

terület annyi, amennyit a jó Isten nekünk odaszánt. A múltkor említettem, hogy 

egyirányúsítással kicsit megszélesítve a zöld övezet elcsípésével lehet, hogy van értelme ezen 

gondolkodni. Nem akarok most megoldást ajánlani. Arra szeretném kérni a képviselőtársaimat, 

hogy az egész településre vonatkozóan egy átfogó parkolási felülvizsgálatot készítsünk el. 

Addig, amíg ez nincsen kész, ne nyúlkáljunk bele ilyen ügyekbe. Tartok tőle, hogy ugyanaz 

lesz, kirakjuk, leszedetik, aztán jönnek megint, hogy rakjuk vissza. Nem csak ránk nem vet jó 

fényt, hanem ez annyi bosszúságot jelent az ott élőknek, hogy szerintem nem éri meg.  

Javaslom, hogy a táblákat ne tegyük ki és foglalkozzunk ezzel. 

Eszembe jutott még valami, amit a Településfejlesztési Bizottság ülésén említettem.  

 

Horváth Éva polgármester: Az első javaslatod az, hogy vonjuk vissza az előző határozatot? 

 

Dombi Norbert képviselő: Igen. A másik pedig a felülvizsgálatra vonatkozóan lesz. Más 

országokban, tőlünk nyugatabbra, sőt Magyarországon is látjuk már, hogy úgy oldanak meg 
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ilyen jellegű utcákban parkolási problémákat, hogy mindenki a saját telkén alakítja ki a saját 

parkolóját. Ebbe az irányba kellene valamilyen formán motiválni az ott élő polgártársainkat, 

ahol ez igazán nagy problémát okoz. Az Akácfa utca ilyen. Olyanra is gondoltam, hogy adott 

esetben az a lakó, aki felvállalná, hogy a kerítés azon részét úgy átalakítja, hogy ott parkolóhely 

létesülhet saját maga számára, vagy akár a szomszédja számára, ha elfér az autó, akkor azt a 

részt az önkormányzat letérkövezhetné. Erre térjünk vissza. Ha gondoljátok én szívesen 

vállalok ezzel kapcsolatban előkészítő munkát, indítványt, valakivel, aki társulni szeretne, de 

ne tegyük ki most a táblákat.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Tökéletesen megértem a Norbit, mert ugyanekkora dilemmát okozott 

nekem is ez a probléma. Egy mondatodba belekapaszkodva, hogy mekkora kellemetlenséget 

okozunk az ottani lakóknak. Biztos nem kerülte el a figyelmed, hogy a megkeresés a lakók 

másik részétől jött, akiknek ez a helyzet okoz problémát. Nem tudunk mindenkinek kedvező 

döntést hozni. Valahogy súlyozni kellett ezt a dolgot. Azt látom, hogyha ezt a táblát kitesszük, 

és van egy másik határozati javaslatunk, amiben felülvizsgáljuk a közlekedési koncepciót, 

akkor lehet, hogy ez a 6 hónap valamilyen szintű képet fog alkotni, hogy jó döntés volt-e vagy 

sem. Lesz visszahangja, stb. Június 30-ig megnézzük a közlekedési koncepciót. Lehet, hogy az 

a megoldás, amit most hozunk. Lehet, hogy megváltoztatjuk. Nagyon sokszor elmondtam már, 

hogy a közlekedésnél egy-egy utcába belenyúlva nem tudsz jó megoldást hozni, hiszen minden 

egyes döntés az egész közlekedésben, más utcákat figyelembe véve biztos, hogy hatással van. 

Az egészet kompletten kell vizsgálni. Azért tartom jónak a második határozati javaslatot, hogy 

azt mindenképpen a jövő év elején meg kell csinálni. Nehéz szívvel, de valamifelé el kellett 

mennem és inkább azt javasolnám, hogy tegyük ki és júniusban meglátjuk, hogy mi lesz. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Mikor ezt a várakozni tilos tábla kihelyezést három héttel 

ezelőtt megszavaztuk, még én sem tartottam rossz ötletnek, de sokat gondolkodtam rajta és arra 

jutottam, hogy tiltással nem oldunk meg semmit. Ez nagyon egyszerű módszernek tűnik. 

Kitesszük, hogy várakozni tilos és kész, rendben van minden. Nincs rendben. Arra az 

útszakaszra szükségük van az ott lakóknak. Ott is kell, hogy álljanak, egyébként nem férnek el. 

Rosszabb lett volna a helyzet. Tiltással nem tudjuk megoldani. Egyetértek a Norbival 

tökéletesen, hogy egyéb megoldásokat kell alkalmazni. Benne van a parkolóhely kialakítás, 

hogy mindenki próbáljon az udvarára beállni. 

Erre vonatkozóan meg fog jelenni a Pétfürdői Krónikában a felhívás, amit beküldtünk. 

Megkaptátok, ugye? 

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár igazgató: Nem.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nem tudod miről van szó? 

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár igazgató: Tudom miről van szó. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Meg fog jelenni egy felhívás, amivel megbíztatok engem 

három héttel ezelőtt, hogy egyrészt a hótakarításos szezonra való tekintettel, másrészt a 

parkolási gondok megoldására a Képviselő-testület arra kéri a lakosságot, hogy lehetőleg 

mindenki a saját telkén parkoljon, a lakótelepen, akinek garázsa van, vigye be a garázsába az 

autót. Ott is kevés a parkoló. Belátás kellene a lakosságnak, hogy álljanak be. Kényelmes dolog 

kint állni, mert reggel csak beülünk az autóba és megyünk. Forgalmi, parkolási gondokat okoz. 

Ebben az utcában nem volt ilyen gond, mert kevesebb autó volt. Két lakos fordult panasszal, 

hogy nem tud kiállni. Azt is el tudom képzelni, hogy egy egyeztető tárgyalást összehívnánk az 

érintettek között. Ide jöjjenek el. Biztos vagyok benne, hogyha értelmesen megbeszélik a 
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dolgot, akkor nem kell kitenni a várakozni tilos táblát. Meg lehet úgy oldani, hogy a hölgy ki 

tudjon kanyarodni és mehet minden úgy tovább, mint eddig.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az, hogy ketten jöttek be, az nem azt jelenti, hogy azon az 

oldalon két embernek van problémája. Sokkal többnek van, de ők nem jöttek be. Ebből az egyik, 

aki bejött, nem is azon az oldalon lakik, hanem a KISZ házas oldalon lakik. Attól nem tud 

kijönni a saját garázsából, amit ő használna, mert a szembe oldalon, ahol tervezzük tiltani a 

várakozást, állnak azok az autósok, akik szintén a KISZ házas oldalon lakók. Állnak sorban 

végig az úton és az autójával nem tud kifordulni a saját garázsából.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Azért kell leülni az érintettekkel. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A saját szomszédjainak vannak úgy gépjárművei, és azok 

állnak azon az oldalon. Képviselő úrnak is igaza van, neked is, de azt gondolom, hogy a páros 

oldalon lakóknak is igaza van, akik a saját házukhoz szeretnének beállni, és kiállni, ami 

nehézkes, hogyha végigállják mondjuk kisbusszal az utcát, amitől nem látnak ki. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Amiért inkább azt támogatnám, hogy helyezzük ki a tiltótáblát, az az, 

hogy több mindenkit érint az a kellemetlenség, amiért ott parkolnak az autók és amiért ezt a 

döntést hoztuk, mint az, akinek az okoz kellemetlenséget, ha kint lesz a tiltótábla.  

 

Dombi Norbert képviselő: Honnan tudjuk? 

 

Nagy Zsolt képviselő: Most mondta jegyző asszony. 

 

Dombi Norbert képviselő: Fel van mérve? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Fel. 

 

Dombi Norbert képviselő: Dehogy van. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem egyszerű a probléma. Meghoztuk ezt a döntést 

csütörtökön az előző ülésen, de pénteken már ott voltunk Béni Norbert képviselőtársammal, 

meghallgattuk az ott lakók véleményét és amit tudtunk, megnéztünk. Szeretem az őszinte 

beszédet, azért egy-két dolgot felvetnék. Nem normális dolog szerintem az, hogy egy vállalkozó 

a telephelyén belül nem tudja megoldani a parkolást és elég sok helyet elfoglal a közterületből 

parkolásra. Ugyanakkor 15-20 méterrel feljebb van egy olyan terület, ahol nyugodtan tud 

parkolni. Minden lakó elmondta ott a véleményét, majdnem meggyőztek arról, hogy valamit 

nagyon elszúrtunk, és rossz döntést hoztunk. Vége lett ennek a beszélgetésnek, akkor azok az 

emberek, akik ott nagy egyetértésben eltereltek minket abba az irányba, hogy rossz döntést 

hoztunk, szépen egyesével felhívtak, és elmondták, hogy jó ez az állapot. Főként a bal oldaliak. 

Nem akartak konfrontálódni a szomszédokkal.  

Az biztos, hogy a vendégeknek valamiféle parkolási lehetőséget rövid távon meg kell oldani. 

A másik dolog, hogy van olyan ott lakó, akinek négy autója van. Négy autót vesz valaki úgy, 

hogy nem tudja hogy fog beállni, ezzel nem tudok mit kezdeni. Jobb világot élünk, több autója 

van az embereknek, van, akinek kettő is. Meg van oldva a parkolásuk, csak van egy kényelmi 

szempont. Befüvesítettek olyan részt, ami szolgalmi út, nem akarnak rámenni a fűre. Az 

ásványvízzel nem akarnak menni 20-30 métert. Úgy gondolom, hogyha őszinték vagyunk, nem 

szabad belemenni ebbe a játékba. Igenis jó döntést hoztunk. Támogatni fogom a továbbiakban 

is azzal a feltétellel, hogy előbb-utóbb oda kell egy parkolási dolgot kitalálni. Nagyon sokat 
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gondolkodtunk. Az is felmerült, hogy ideiglenesen, mint a felső szakasznál egy órás várakozást 

megengedjünk. Béni Norbert képviselőtársamnak volt a javaslata. Nem rossz, csak nem tudunk 

ott állni, hogy tényleg egy órát fog-e ott állni. Visszaélésekre ad okot.  

Azt mondom, hogy ki kell dolgozni koncepciót egész Pétfürdőre vonatkozóan. Nézzük meg 

hogy működik ez. Hátha ez a rész magától beáll. Ha még mindig fatális helyzetek lesznek, 

akkor térjünk vissza rá. Egy tábla felrakása és levétele nem hatalmas költség. Úgy gondolom, 

hogy 4-5 emberrel szemben, hogyha visszaállítanánk az eredeti állapotot körülbelül 30 emberrel 

szúrnánk ki.  

 

Nagy Zsolt képviselő: A ki-be rakodást a várakozni tilos tábla nem tiltja. Arra az időszakra, 

amíg a boltban megvásárolt dolgokat be akarja vinni a lakásába, nem tiltja a tábla.   

 

Dombi Norbert képviselő: Ki fogja ellenőrizni? 

A pékségnél is ott van, aztán mindenki vastagon tesz rá. Senki nem ellenőrzi, egyetlen büntető 

csekk nem került ki. Ebben az utcában ki fogja ezt ellenőrizni? Ott fog egész nap lézengeni a 

közterület felügyelő az Akácfa utcában, hogy mikor lépi túl azt az időt? Hogyan gondoljuk 

megvalósítani? Jól néz ki, hogy lesz ott egy tábla, de maga a kivitelezése, működtetése hogy 

fog működni. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Máshol sincsenek ott mindig a rendőrök. 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ahhoz, hogy valamiféleképpen fellépni lehessen, valami 

tilalmi rendszert ki kell találni. Ezt a döntést a Képviselő-testület meghozta és ha megmarad, 

kikerülnek a táblák, addig, amíg a rendet meg nem szokják, ki fognak járni a közterület 

felügyelők. Az öt percet ki lehet várni. Azt hiszem úgy van pontosan a szabály, hogy bent kell 

ülni az autóban.   

 

Dombi Norbert képviselő: Senki nem állhat meg a saját háza előtt? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: De. A családi házas oldalon lakók nem állhatnak meg, mert 

nekik van felhajtójuk, udvaruk, be tudnak oda állni. Ez volt a probléma gyökere, hogy onnan 

nem tudnak kijönni, oda nem tudnak bemenni, mert végig állják mások autói az egész utcát.  

A másik oldalon, akik a társasházakban laknak, a saját oldalukon megállhatnak. Az utca 

közlekedésének a szempontjából is sokkal jobb lesz, mert nem szlalomozva kell közlekedni az 

utcán. Több ízben kint voltam a közterület-felügyelőkkel amióta ez a probléma fennáll. Ki 

fognak járni. Rendőrkapitány úrral le fogunk ülni. Zékány úrral beszéltem más ügyből 

kifolyólag, és rákérdeztem, hogy a Rendőrség tud-e segítséget nyújtani. Nagyon szívesen 

veszik, nagyon örülnek neki, nagyon jó ötleteket is adott, hogy hogyan mérjük fel, hogy 

Pétfürdőn mik a közlekedési szokások. Azt gondolom, hogy ebbe az irányba mindenféleképpen 

el kell menni.  

 

Dombi Norbert képviselő: Nem így.  

 

Béni Norbert képviselő: Én mégiscsak javasolnám az 1 órás türelmi időszakot, de csak az 

Ösküi és Akácfa kereszteződésében lévő táblára. Azért, mert a fentebbi részeken az Ifjúság 

utcában tud parkolni. Az Ösküi utca és az Ifjúság úti kihajtó közti részen a házak mögött erdő 

van. Ott sehol nem tudnak megállni a ház mögött. Szolgalmi úton vagy áll autó, vagy nem, vagy 

be tud állni, vagy nem. Ha hazamegy valamiért és az eltart valameddig, és egyedül megy haza 

és kiszáll a kocsijából, onnantól büntethető lesz az illető.  
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Nagy Zsolt képviselő: Egy kis segítség. A várakozni tilos tábla hatálya alatt meg szabad állni, 

de csak a be és kiszálláshoz szükséges ideig, a folyamatos fel- és lerakodáshoz ideig. 

Gyakorlatilag, ha két óráig rakodsz folyamatában, akkor is megállhatsz, nincs öt perc. Egyéb 

okból legfeljebb öt percig, amennyiben a vezető a járműnél marad.  

Felesleges az egy órát kirakni.   

 

Béni Norbert képviselő: Ha megállok és kirakom a kocsit és öt órán keresztül nyitva van a 

kocsi hátulja, akkor állhatok ott rakodásra hivatkozva.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Jó, ha valaki így akarja, akkor meg tudja tenni. Az egy órát nem fogod 

tudni mérni. Volt abban az időben erről diskurzus. Feri azt javasolta, hogy legyen 12 órás 

várakozás. Annak is adtunk volna egy pofont. Ha valaki este 10 órakor megáll, akkor honnan 

méred a 12 órát? Nincsen parkolóóra, vagy amivel lehet ezt mérni.  

Szerintem, ha mindenki ismeri a tábla jelentését, akkor ebből probléma nem lehet.  

 

Horváth Éva polgármester: Utolsó szó és szavazunk. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nem csak az a gond, hogy nem szeretnek beállni a telekre 

az emberek, hanem nagyon sok esetben valamilyen ok miatt nem tud beállni. Lehet, hogy két 

kocsija van, és csak egy hely van, vagy nincs is kialakítva a beállási lehetőség. Addig nem lehet 

tiltani, amíg nem biztosítunk lehetőséget a parkolásra. Akácfa utca és az Ifjúság utca összekötő 

út mentén alakítsunk ki egy parkolót 20-30 gépkocsira, ha ez megvan, akkor már kiteheted a 

várakozni tilos táblát, mert van hova mennie. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Nem voltál a Településfejlesztési Bizottság ülésén, ugyanezt mondtam. 

Most a sarokháznál a kerítés mellett parkol az autómentő, gondolom megegyezéssel. Volna ott 

még lehetőség kialakítani. Az volt az ellenérv, hogy nehogy már mi alakítsunk ki parkolót. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Miért ne már?  

 

Nagy Zsolt képviselő: Ettől függetlenül azért kitenném. 

 

Horváth Éva polgármester: Van kettő határozati javaslat az előterjesztésben. Az egyik arról 

szól, hogy a 351/2019.(XI.21.) számú határozatunkon nem kívánunk változtatni. Erre jött egy 

módosító javaslat, ami úgy szólt, hogy vonjuk vissza a 351/2019.(XI.21.) számú 

határozatunkat. Aki ezzel egyetért,… (alpolgármester úr közbeszól) 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Most melyiket kérdezed? 

 

Horváth Éva polgármester: Amit a Norbi mondott, hogy vonjuk vissza a 351/2019.(XI.21.) 

határozatunkat. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 2 igen, 1 nem szavazattal és 4 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

393/2019.(XII.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el Dombi Norbert képviselő javaslatát, mely szerint a 351/2019. 

(XI.21.) számú határozatot a Képviselő-testület vonja vissza.  

 

 

Dombi Norbert képviselő: Most a másik oldalon fog parkolni mindenki.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki az 1. számú határozati javaslatot elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen és 2 nem szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

394/2019.(XII.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Akácfa 

utca forgalmi rendjének megváltoztatására irányuló lakossági kérelmet 

megtárgyalta, és úgy határozott, hogy közlekedésbiztonsági okok miatt a 

351/2019(XI.21.) számú határozatban meghatározott forgalmi renden 

nem kíván változtatni. 
 

Felkéri a jegyzőt a kérelmezők értesítésére. 

 

Határidő: a kérelmezők értesítésére: 2019. december 20.  

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző 
 

 

Horváth Éva polgármester: Ehhez kapcsolódóan van egy javaslat, hogy az Ösküi út elejére 

kirakott várakozni tilos táblára legyen az egy órás kiegészítő tábla. Aki ezt támogatja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 2 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

395/2019.(XII.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy az Ösküi út felől az  Akácfa utca 78 és 60 szám 

közötti területére ható „Várakozni tilos” tábla hatályát kiegészítő 

táblával 1 óra terjedelemben maximálja. 
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Horváth Éva polgármester: Aki a 2. számú határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

396/2019.(XII.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy Pétfürdő Nagyközség közlekedési koncepcióját a 

Várpalotai Rendőrkapitányság Rendészeti Osztályának, illetve, ha 

szükséges közlekedésbiztonsági szakértő, bevonásával 2020. június 30-

ig felülvizsgálja.  

 

Határidő: 2020. június 30. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 
 

 

11.) Sajtos István és felesége lakásbérleti ügye (száma: 222/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: 15 ezer Ft-ot javaslom továbbra is azzal a kiegészítéssel, hogy 

minden évben az infláció mértékével automatikusan növeljük. Más javaslat? Nincs.  

Aki a határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

397/2019.(XII.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy döntött, 

hogy a Sajtos István és felesége lakbérfizetési kötelezettsége – a Pétfürdő, 

Liszt F. utca 14. 2/207. szám alatti lakásingatlanra vonatkozóan – 15.000,- 

Ft/hó + rezsiköltség. 

 

A bérleti díj összege minden évben a KSH által közzétett infláció 

mértékével növekszik. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a bérleti szerződés 

módosításának aláírására. 

 

Határidő: a szerződés módosítására: 2019. december 20.  

Felelős: Horváth Éva polgármester 
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12.) Pétfürdő Nagyközség környezeti állapota (száma: 219/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, 1 nem szavazattal, 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy lépjen 

kapcsolatba a Hunstman Zrt.-vel és kezdeményezzen tárgyalást a szaghatás megszüntetése 

érdekében.  

A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy kérje meg a 

Hunstman Zrt.-t, hogy biztosítson egy lehetőséget az üzem bejárására a testület által megbízott 

személy/személyek részére. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Észrevétel, javaslat? Nincs. 

Aki a határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

398/2019.(XII.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a település 

környezeti állapotáról készült 2019. évi beszámolót megtárgyalta és 

elfogadja. 
 

 

Horváth Éva polgármester: Volt két javaslat a Hunstman Zrt-vel. Az egyik, hogy kapcsolatba 

lépni a Hunstman Zrt.-vel és tárgyalást kezdeményezni a szaghatás megszüntetése érdekében.  

A másik pedig… a Településfejlesztési Bizottság ülésén többen jeleztük, hogy ezt a két 

javaslatot egybe kellene vonni. Pont a tárgyalásokon lehet kezdeményezni a bejárás indítását. 

Így van a javaslat.  

Aki egyetért azzal, hogy kapcsolatba lépni a Hunstman Zrt.-vel és tárgyalást kezdeményezni a 

szaghatás megszüntetése érdekében, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

399/2019.(XII.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

Polgármestert, hogy vegye fel a kapcsolatot és kezdeményezzen 

tárgyalásokat a Hunstman Zrt.-vel a szaghatás megszüntetése érdekében.  

 

 

Horváth Éva polgármester: A második javaslat, hogy a Képviselő-testület kérje meg a 

Hunstman Zrt.-t… Nem így volt, hogy a testület által megbízott személy/személyek részére a 

bejárás biztosítására. 

Arról volt szó, hogy írjunk egy levelet a Hunstman Zrt-nek és kérjük, hogy adjon lehetőséget a 

Képviselő-testületnek, hogy az üzemet bejárhassa. 

 

Béni Norbert képviselő: Igen.   

 

Horváth Éva polgármester: Akkor így teszem fel szavazásra, mert ez volt a szándék.  

Aki ezzel egyetért, hogy levélben kérjük meg a Hunstman Zrt-t, hogy a testület részére adjon 

lehetőséget az üzem bejárásra, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

400/2019.(XII.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

Polgármestert, hogy írásban keresse meg a Hunstman Zrt-t, hogy adjon 

lehetőséget a Képviselő-testületnek az üzem bejárására.  
 

 

13.) Önálló képviselői indítvány Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti 

Mária részéről: Ifjúság utcai bekötőút forgalmi rendjének megváltoztatása (225/2019.) 

Előterjesztő: Béni Norbert, Molnár Gyula László és Nagyné Szigeti Mária 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság véleményét kérem.  

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal 

javasolja, hogy a Képviselő-testület kérje ki szakhatóság véleményét arról, hogy a Temető utcát 

az Ifjúság utcával összekötő bekötőúton az egyirányú forgalmi irány megváltoztatható-e. 

 

Horváth Éva polgármester: Fenntartják az előterjesztők az előterjesztést? Akkor kénytelen 

leszek törvénytelen határozati javaslatról szavaztatni.  

 

Béni Norbert képviselő: Az 1. számú határozati javaslatot visszavonnánk jegyző asszony 

észrevételére való tekintettel.  
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Horváth Éva polgármester: Ugyanez vonatkozik a kettesre is. Azért jó a Településfejlesztési 

Bizottság javaslata, hogy nézzük meg, hogy van-e lehetőség a 2. számú határozati javaslat 

végrehajtására.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Jó.  

 

Horváth Éva polgármester: Akkor a Településfejlesztési Bizottság javaslatát felteszem 

szavazásra.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem szeretnénk várni egy évet, amíg valami lesz ebből. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérjünk véleményt a szakhatóságtól, hogy megváltoztatható-e 

ennek az utcának az iránya. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

401/2019.(XII.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

Polgármestert, hogy kérje ki szakhatóság véleményét arról, hogy a Temető 

utcát az Ifjúság utcával összekötő bekötőúton az egyirányú forgalmi irány 

megváltoztatható-e. 
 

 

14.) A házi gyermekorvosi praxis betöltésével kapcsolatos intézkedések  

(száma: 231/2019.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Jegyző asszony, mint előkészítő, átadom a szót.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Egész évben próbálkoztunk a hirdetéssel. Sajnálatos módon 

a hirdetésre egy jelentkező volt. Visszalépett. Az esemény örvendetes nekik, de a költözési 

szándékuk, hogy az ország nyugati részére költöznek, így elmarad. Határozottan mondta a 

doktornő, hogy hosszabb távon babázni szeretne.  

Még csak érdeklődés sem volt egyéb szinten. Azt gondolom, hogy egy félévre a doktorokkal a 

hosszabbítást meg kellene csinálni. A határidő azért ilyen rövid, hogy megküldjük a 

hatóságoknak, hogy a januári működés zavartalan legyen.  

A 2. határozati javaslat arról szól, hogy ismételten hirdetjük az állást. Talán két sorral 

egészítettem ki az előző hirdetést. Belekerült, hogy tartósan betöltetlen körzetnek minősül. Azt 

jelenti, hogyha a NEHA kiírja a pályázatot, akkor a tartósan betöltetlen körzetre letelepedési 

támogatást kaphat az, aki ilyen körzetbe eljön akár közalkalmazottként, akár vállalkozó 

orvosként jön dolgozni. Beleírtam, hogy hol kívánjuk meghirdetni az álláshirdetést.  

A doktornő az egyetem szakképzési hirdetésén talált rá a hirdetést, ez a célravezető hely. Ezen 

kívül a különböző szakoldalak és szaklapok. A KSZK-n és az országos orvosi honlapon 

kötelező meghirdetni. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? 
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: Az újrakötött szerződéssel kapcsolatban nem értem, hogy 

az 1. pontban miért kell olyan részletesen taglalni, hogy tavaly decemberben a RESCH MED 

visszalépett. Mi köze ennek a mostani helyzethez? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Van egy előzményhelyzet. Ez a szerződésmódosítás nem 

csak nekünk szól, hanem az utókornak is. Mindig meg kell érteni annak, amikor egy olyan 

szerződésmódosítás van, amikor módosítasz, akkor tudni kell, hogy miről van szó és miért ezek 

az orvosok vannak benne.  

Ennek legjobb példája, hogy június körül hívott fel a NEAK-tól a kolléganő ilyen ügyből 

kifolyólag, neki akkor tűnt fel, hogy ez a változás itt volt, pedig az már a második módosítás 

volt. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ez a ’19-es évben volt, életben sem lépett soha.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ez így van.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Szerintem nem kellene beírni.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Azt gondolom, hogy a papír elbír mindent.  

Az eredeti szerződés a Resch doktornővel volt megkötve. Az egyes módosítás volt, az ő helyette 

beállt doktornő. Együtt él az összes módosítással az alapszerződés. 

 

Béni Norbert képviselő: A pályázati felhívásba nem lehet beletenni, hogy magánorvosi 

praxisra is használhatja a rendelőt, mint ahogy a többi orvos is? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ha valaki magánpraxisba jelentkezik, akkor eleve használja 

a rendelőt. Aki magánpraxisba akar jelentkezni, az lehet, hogy semeddig nem fog 

közalkalmazottként dolgozni, mert akkor lehet hosszabbítani a jelenlegiekkel. Ha valaki úgy 

dönt, hogy jön magánpraxisba, akkor neki fel kell mondani, van egy felmondási ideje. Ahhoz, 

hogy valaki magánpraxisba elvigye a körzetet, kell kötni egy előszerződést a Képviselő-

testülettel. Ennek birtokában tudja intézni mindenhol a bejelentéseit. Az előszerződés 

időtartamában már itt dolgozhat. Akkor értelemszerűen még közalkalmazottként. 

Beleírhatjuk, de nem sok értelme van.  

Közalkalmazottként utólag megállapodás kérdése, hogy egyáltalán akar-e magánpraxist.  

 

Béni Norbert képviselő: Köszönöm.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Lehet hozzá bármilyen javaslat. 

 

Horváth Éva polgármester: További kérdés? Nincs. 

Aki az 1. számú határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

402/2019.(XII.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

egészségügyi alapellátásról szóló 2015. évi CXXIII. törvény 5. § (1) 

bekezdés a) pontjában foglalt kötelezettségének eleget téve a 2019. január 

1-től betöltetlen pétfürdői házi gyermekorvosi körzetben történő 

feladatellátás érdekében megkötött megbízási szerződés határidejét a 

határozat melléklete szerinti 3. számú szerződésmódosítással 2020. június 

30-ra módosítja. 

 

Felhatalmazza a polgármestert a megbízási szerződés módosításának 

aláírására, egyúttal felkéri, hogy a határozatot és a szerződésmódosítást a 

Nemzeti Egészségbiztosítási Alapkezelő illetékes szerve, valamint a 

Veszprém Megyei Kormányhivatal Veszprémi Járási Hivatal Hatósági 

Főosztály Népegészségügyi Osztálya részére küldje meg. 

 

Határidő: a szerződés módosítás aláírására: 2019. december 16. 

                  a határozat megküldésére: 2019. december 20. 

Felelős: mindkét pontért: Horváth Éva polgármester 

      
(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 
 

Horváth Éva polgármester: Aki a 2. számú határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

403/2019.(XII.12.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

egészségügyi alapellátási körzetek megállapításáról szóló 6/2017. (V.5.) 

rendeletének 4. §-a szerinti, a település teljes közigazgatási területére 

kiterjedő gyermek háziorvosi körzet feladatainak ellátására e határozat 

melléklete szerinti nyilvános pályázatot ír ki. 

 

A Képviselő-testület felkéri a Jegyzőt, hogy gondoskodjon a felhívás 

települési honlapon, a Közszolgálati Személyzetfejlesztési Főigazgatóság 

honlapján, az Országos Alapellátási Intézet honlapján, Magyar Orvosi 

Kamara honlapján valamint a képzést végző egyetemek hirdető felületén 

történő megjelentetéséről.   

 

Határidő: a pályázat megjelentetésére: 2019.január 30. 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda jegyző 
 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
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Tájékoztatók: 

 

1.) Tájékoztató a 2019. évi beruházásokról, felújításokról (224/2019.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nincs.  

 

 

VEGYES ÜGYEK 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok véleményét kérem szépen! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal javasolja 

a Képviselő-testületnek, hogy a Közösségi Ház és Könyvtár részére, a Péti Nyár zenei 

fellépőinek előleg igényének kifizetésére helyezzen céltartalékba 2 millió forintot.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: Kisebbségi vélemény: A Bizottság 2 igen, 2 nem 

szavazattal, 1 tartózkodás mellett nem fogadta el a javaslatot, hogy a Képviselő-testület a 

Közösségi Ház és Könyvtár részére, a Péti Nyár zenei fellépőinek előleg igényének kifizetésére 

helyezzen céltartalékba 1 millió forintot. 

A Bizottság 3 igen, 2 nem szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Közösségi Ház 

és Könyvtár részére, a Péti Nyár zenei fellépőinek előleg igényének kifizetésére helyezzen 

céltartalékba 2 millió forintot. 

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár igazgatója: Tisztelt Polgármester Asszony! 

Tisztelt Képviselő-testület! Ilyet nem szoktam csinálni. Szeretek szépen, kereken beszélni, de 

most leírtam a mondandómat és szeretném felolvasni.   

„Tisztelt Polgármester Asszony! Tisztelt Képviselő-testület! 

Azért írtam le, és szeretném felolvasni a mondandómat, mert semmit nem szeretnék kihagyni, 

és ezt a szöveget saját magamnak is szeretném megőrizni. 

Elöljáróban egy-két olyan tényt szeretnék ismertetni, ami a testületi tagok számára egyértelmű, 

de a kívülállók számára nem biztos, hogy világos.  

A Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár egy önkormányzati intézmény. Költségvetését minden 

évben a képviselő-testület hagyja jóvá. A megszavazott pénzt csak arra költhetjük és 

fordíthatjuk, amire kértük és kaptuk. Ezt többek között a Kincstár is ellenőrzi. Tehát egyetlen 

számlát nem fizethetünk ki úgy, hogy nem ellenjegyzik, és vizsgálják meg indokoltságát a 

Polgármesteri Hivatalban. 

Szakmai munkánkat munkatervünk, közművelődési és könyvtári szolgáltatási tervünk, valamint 

a rendezvény és esemény naptár szerint végezzük. Ezeket dokumentumokat minden év elején a 

testület szakbizottsága, a Humán bizottság, majd a képviselő-testület is tárgyalja, értékeli és 

jóváhagyja. A szakmai tevékenységünkről évente beszámolót készítünk, amelyben leírjuk, hogy 

a jóváhagyott tervekből mi, és hogyan valósult meg. Ezt is mindig megtárgyalja a Humán 

bizottság, majd a képviselő-testület, és szavaz róla. Az elmúlt években nem nagyon emlékszem 

olyanra, hogy komolyabb elmarasztalást kaptunk volna, inkább szóbeli elismerés vagy dicséret 

hangzott el a munkánkkal kapcsolatban.  

Ezekben az éves írásos beszámolókban, amiket benyújtunk a testületnek a Péti Nyárral 

kapcsolatos adatok is szerepeltek.  
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Mivel ebben a testületben vannak új tagok is, akik nem biztos, hogy látták ezeket az anyagokat, 

és a régiek sem emlékezhetnek mindenre, ezért készítettünk egy összefoglalót az elmúlt 6 Péti 

Nyár pénzügyi vonatkozásaival kapcsolatban. Ebből mindenkinek adtam egy példányt. 

Most csak az utolsó 3 év adatait szeretném ismertetni: 

2019-ben a Péti Nyár 13 993 500 Ft-ba került. 

A két esti zenekar koncertje és a DJ fellépése együtt bruttó 3 124 000 Ft. 

2018-ban a Péti Nyár összköltsége 13 664 452 Ft volt, a két esti koncert ára és a Dj, összesen 

3 186 000 Ft volt. 

2017-ben a Péti Nyár 15 179 721 Ft-ba került, ekkor mind a két nap 2-2 zenekar játszott. 

Összesen 4 296 500 Ft-ot fizettünk ki nekik. 

Az elmúlt években megtörtént, hogy a decemberi ülésen a képviselő-testület céltartalékba 

helyezett a közösségi ház számára egy bizonyos összeget a Péti Nyár koncertjeivel 

kapcsolatban, amit az átmeneti költségvetés idején is felhasználhattunk. Erre azért volt szükség, 

mert egyre több fesztivál zajlik Magyarországon és a Kárpát-medencében, ezért az országos 

hírű zenekarokat nagyon korán, még az év elején vagy akár már az előző évben is lekötik a 

rendezvényszervezők. Mi viszont csak az elfogadott költségvetés után, március elején-közepén 

tudtunk velük tárgyalni, és nagyon sokszor azt a választ kaptuk, hogy már máshova 

leszerződtek. Merthogy szerződést kötni csak úgy lehet, ha rendelkezésünkre áll pénz, ugyanis 

ezeknek az együtteseknek a döntő többsége ragaszkodik ahhoz, hogy szerződéskötéskor előleget 

fizessünk nekik. Így biztosítják be magukat, hogy nehogy lemondjuk később a koncertet. 

Most térjünk át a 2020-as Péti Nyárra. Elsőként azt szeretném elmondani, egyetlen képviselőt 

sem kerestem meg azzal, hogy lobbizzon azért, hogy 2019 végén is céltartalékba helyezzen a 

testület bármekkora összeget. 

Mindnyájan tisztában vagyunk azzal, hogy 2020-ban komoly takarékoskodásra, akár 

megszorításokra is fel kell készülniük a péti közintézményeknek.  

Tehát sem a testület kompetenciáját, sem a felelősségét meg sem próbálom elvitatni azzal 

kapcsolatban, hogy mire és mennyit költsünk. Ezt önök fogják meghatározni. 

A Péti Nyárral kapcsolatban a képviselő-testület dönthet úgy, hogy kevés a település pénze, és 

nem rendezi meg 2020-ban. 

Dönthet úgy, hogy megrendezi, de legyen csak 1 napos, mint a kezdetekben. 

Dönthet úgy, hogy legyen 2 napos, de amennyire csak lehet, takarékoskodjunk. 

Ne lépjenek fel zenekarok, vagy csak egy zenekar lépjen fel. Vagy ne hívjunk országos 

ismertségű együtteseket, hanem nézzünk körül a kistérségben, a környéken, és amatőr vagy 

félprofi együttesekkel tárgyaljunk.  

Egyébként senki nem tudja itt most a teremben, hogy mennyi pénz jut majd a Péti Nyárra, mert 

ez a közösségi ház költségvetésétől függ, amit 2020 február végén fogadnak el önök. 

Visszatérve a céltartalékhoz. Ahogy már említettem, nem kértem a céltartalékba helyezést, 

de megköszönöm azoknak a képviselőknek, akik ezt javasolják.  

Ha a képviselő-testület megszavaz céltartalékot, akkor el tudjuk kezdeni a tárgyalást január-

februárban országos hírű zenekarokkal, de arra mindenkinek számítania kell, hogy a papíroson 

olvasható fellépti díjakhoz hasonló összegekkel számolhatunk. 

Ha nem szavaznak meg céltartalékot, akkor a költségvetés elfogadása után, amikor már 

tisztában leszünk azzal, hogy egyáltalán mennyi pénz jut 2020-ban a Péti Nyárra, körbenézünk 

a zenei piacon, és akiket akkor a rendelkezésünkre álló pénzért találunk, azokkal leszerződünk. 

Azt fogjuk végrehajtani, amit Önök döntenek. 

Köszönöm, hogy meghallgattak, ennyit szerettem volna mondani.” 

 

Horváth Éva polgármester: Kérsz pénzt vagy nem kérsz? 
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Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár igazgatója: Döntsön a Képviselő-testület, én 

végre fogom hajtani. Nem szeretnék bűnbak lenni és olyan benyomást kelteni itt a településen, 

hogy a Közösségi ház, amire úgyis rettenetesen sok pénzt kell költeni, megint nem érzi a 

határokat. Ha a Képviselő-testület felvállalja ennek a döntésnek az ódiumát, hogy ad 

valamekkora összeget, akkor a Képviselő-testület vállalja fel, én végrehajtom. Nem kérem. 

Nem is kértem. Ha úgy döntötök, hogy akartok adni, adjatok, ha nem, akkor a költségvetés 

elfogadása után amennyi pénzünk lesz, abból fogunk gazdálkodni. Mint ahogy az egész 

önkormányzat és a Képviselő-testület abból fog gazdálkodni, amit február végén 

megszavaztok.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Világos beszéd volt.  

 

Dombi Norbert képviselő: Világos beszéd volt, csak a vehemenciával voltak problémáim. 

Nem értem, hogy mi indokolja ezt. 

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár igazgatója: Bocsánatot kérek a vehemenciáért, 

elég régóta ismersz, vedd vissza. Szerintem lényeges volt az, amit elmondtam. De ha gondolod 

halkan és csendesen is megismétlem.  

 

Horváth Éva polgármester: A vehemenciát teljesen megértem. Úgy hangzott el két bizottsági 

ülésen is, hogy a Kati kérte ezt a pénzt.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem így hangzott el. 

 

Horváth Éva polgármester: De igen. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Úgy hangzott el a Szigeti Marcsi  eredeti felterjesztésében a 

Humán Bizottság ülésén, hogy beszélgettünk, fontosnak tartjuk, hogy jó zenekarokat le tudjunk 

foglalni időben és javasoltunk először 5 millió forintot. Kevés volt a pénz a tartalékban, aztán 

egészen lementünk 2 millió forintig. A Pénzügyi Bizottság ülésén volt egy 1 millió forintos 

próbálkozás.  

Nagyon érdekes, hogy nem az új képviselők nem tudták, hogy mennyibe kerül egy Péti Nyár, 

vagy egy koncert, hanem a régiek sem voltak tisztában vele.  

 

Horváth Éva polgármester: Ezt olvastam fel neked a Pénzügyi Bizottság ülésén.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ebbe ne menjünk bele.  

Úgy látom, hogy igenis szükség van arra, hogy valamennyi pénzt az átmeneti költségvetés 

terhére adjunk a Közösségi háznak, hogy le tudjon foglalni jó zenekarokat. Egyértelműen 

kiderült az, hogy utána csak abból tudunk válogatni, ami marad. Javaslom, hogy 2 millió 

forintot adjunk a Közösségi háznak. Ezt nem pluszban kapja. Ez ki fog egyenlítődni, amikor itt 

lesz a költségvetés. 

 

Horváth Éva polgármester: De ezt pluszban kapja idén a költségvetésében.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Utána meg ennyivel kevesebbet kell felhasználnia.  

 

Horváth Éva polgármester: Azért nem javaslom, hogy adjunk 2 millió forintot, mert összesen 

5 millió forint tartalékunk van, abból 1.250 ezer forintot már elvettünk. Megy a másik pályázati 

pénz elszámolás, nem tudom abból mennyit kell visszafizetni és még nincs itt a december 31. 
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A Katit megkérjük, hogy nézzen széjjel a piacon és tájékozódjon, a dologi kiadásaiból lehet, 

hogy meg tudja előlegezni. 8 millió forintod volt még december elején. Ki lehet gazdálkodni, 

ha szükséges legalább egy zenekarnak a pénzét.  

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár igazgatója: Elnézést, én a dologi kiadásaimból 

nem csoportosíthatok át. Testületi jóváhagyás kell. Kérdezzük meg a Kincstártól. 

 

Horváth Éva polgármester: Ez dologi kiadás. Az, hogy a munkaanyagba be van sorolva, azon 

belül te átcsoportosíthatsz, mert a költségvetési rendeletedben olyan soraid vannak, hogy 

személyi, járulékok és dologi. A dologi kiadásodból ezt te tudod fedezni. Megkérdezem, de ez 

így van.  

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár igazgatója: Ez azt jelenti, hogy a Közösségi ház 

költségvetésében levő dologi maradványából a testület felhatalmazást ad arra és 

megszavazzátok, hogy én lekössem ezeket a zenekarokat?  

 

Horváth Éva polgármester: Igen.  

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár igazgatója: Te tudod – mert én nem tudom – 

hogy nekem van ennyi maradványom? 

 

Horváth Éva polgármester: Maradványod egyelőre nincsen, de van ennyi pénz  a számládon. 

Megnéztük.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Most már látszik, hogy van pénz. Kérdés, hogy ugyanilyen 

szintű rendezvényt akarunk-e? 15 millió forintosat, vagy most vegyük lejjebb? Ne 3 millió 

forintos zenekart hívjunk, hanem a kistérségből valakit? 

 

Dombi Norbert képviselő: Emlékeztek rá, talán 3-4 évvel ezelőtt Katival beszéltünk arról, 

amit indítványoztam is, hogy a Közösségi Ház és a Humán Bizottság üljön le és tárgyaljuk meg 

hogy hogyan tudunk a Péti Nyár bizonyos dolgain igazítani. Most kellene igazítani, csak most 

már nem igazán van rá idő. Akkor a Képviselő-testület azt a döntést hozta, hogy erre nincs 

szükség és hagyjuk.  

Azt javasoltam akkor is és most is azt javaslom, hogy egyébként egész nyugodtan a helyi 

vállalkozásoknak lehet fizetni azért, hogy a Péti Nyáron megjelenhetnek. Többel beszéltem a 

Péti Nyár során és mindegyik elmondta, hogy nem esne nehezére, hogyha neki fizetni kellene 

néhány 10 ezer forintot. Tudom, hogy nem sok, de lehet, hogy a villanyszámla kijön belőle. 

Azért nem lehet most ezt kimondani, hogy legyen így, és az elhelyezésükkel probléma van. A 

helyet is rendesen át kellene gondolni. Erre most nincs idő. Akkor lett volna idő, most nincs. 

Most itt egy ilyen helyzet.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Miért nincsen? December van.  

 

Dombi Norbert képviselő: Nem csak ennyiből áll az átbeszélése ennek.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Hat hónap sok mindenre elég.  

 

Dombi Norbert képviselő: Nem biztos. Az elhelyezéssel kapcsolatban is volt javaslatunk. 

Katival beszéltünk erről több ízben, csak a testület nem fogadta el, hogy rendesen átrágjuk.  
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Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár igazgatója: Szégyellem Norbi, erre nem 

emlékszem.  

 

Dombi Norbert képviselő: Pedig volt belőle indítvány.  

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár igazgatója: Ez most időszámítás. Azt gondolom, 

hogy lesz-e 2 millió forint, vagy bármennyi, attól függetlenül ezeket a dolgokat a Humán 

Bizottsággal összeülve végig tudjuk beszélni. El tudjuk dönteni az elhelyezést, végig tudjuk 

gondolni, hogy kérünk-e bérleti díjat, kitől-meddig. A Kincstárnak végig kell járni hogyan 

tudjuk beszedni a bérleti díjat az önkormányzat részére. Szerintem erre bőven van időnk. Miért 

ne tehetnénk meg? Mindnyájunknak az az érdeke, hogy minél többek megelégedésére zajlódjon 

le a Péti Nyár és valami bevételt is próbáljunk meg produkálni.  

 

Dombi Norbert képviselő: Azt szeretném javasolni, hogy magából a színvonalból ne adjunk 

lejjebb. Ugyanakkor a költekezést – nem biztos, hogy jó kifejezés – kicsit feszesebbre lehetne 

fogni. Nyugodtan kérjünk néhány 10 ezer forintot azoktól, akik ott bevételre tesznek szert.  

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár igazgatója: A költekezés olyan kifejezés, ami 

körbefut Pétfürdőn és meg lesz a visszhangja. Konkrétan mondd meg mire gondolsz, mi az a 

költekezés, amit vissza kellene fogni?  

 

Dombi Norbert képviselő: Leülünk és megbeszéljük.  

 

Horváth Éva polgármester: Szeretném én is tudni mi az a költekezés.  

 

Dombi Norbert képviselő: Nem biztos, hogy szükség van mindenre. 

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár igazgatója: A vehemenciámra szóltatok. A Gyula 

mondta, hogy legyünk becsületesek és egyenesek. Rettenetesen félek attól, hogy a 

véleményvezérek a különböző közösségi oldalakon hogyan kommentálják, és az a közösségi 

ház, amiről beszélnek, hogy mi milyen sokba kerülünk és mennyire nagyon nem dolgozunk, és 

nagyon nem lesz kellemes egy költségvetés előtt, miközben tudom, hogy lesznek 

megszorítások, mert szükségesek. Ez úgy megy ki a faluba, hogy a Közösségi ház megint 

kikövetelt magának 2 millió forintot, miközben egyébként is pancsolják el a pénzt. Ráadásul te 

meg azt mondtad a Péti Nyárral kapcsolatban, hogy a költekezéseket vissza kell fogni. 

Konkrétumokról beszéljünk. 

 

Dombi Norbert képviselő: Azt is hozzátettem, hogy ez nem biztos, hogy egy jó kifejezés, nem 

jut eszembe más. Arra gondolok, hogy 13-15 millió forintba kerül a Péti Nyár és lehet, hogy 1-

2 millió forintot itt-ott össze lehet csipegetni. Ahhoz le kell ülni és meg kell nézni, hogy mi az, 

amit javasolni merészelek. 

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár igazgatója: Meghallgatok minden javaslatot és 

kérem a segítségedet.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Mind a három bizottságban azzal is érveltem, hogyha esetleg 

szükségük van pénzre, és valamilyen szinten növelni kell a Közösségi Ház bevételét a Péti Nyár 

által, akkor úgymond jó zenekarokat kell meghívnunk, hogy biztosan tudjunk kérni esetleg 

magasabb bérleti díjakat. Helypénzre kell gondolni. Az, hogy egy téren ki hova esik, el lehet 

dönteni sorsolással.  
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: Homlokegyenest másként gondolom. Szerintem nem kell 

ilyen 2,5 millió forintos zenekarokat idehozni, pláne ilyen Piramis és Révész Sanyika.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Ott voltál? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ott. Gyalázatos volt.  

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár igazgatója: Tisztelt Képviselő-testület! Csak ti 

kaptátok meg nevesítve. Ezek az összegek szerződési titkok. Ne nevesítsük a zenekarokat, arra 

kérlek benneteket.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nagyságrendileg mondom az összeget. A zenekar, amit 

megneveztem, ott a minőségével nem voltam megelégedve. Az egész Péti Nyár 

költségvetésének az 1/3-a erre megy el. Borzasztó sok pénz. Szerintem egy-egy zenekar egy 

millió forintnál álljon meg. Nem, hogy még nagyobbakat idehívni. Miért jó az? Amennyivel 

többen lesznek, és agyontapossák egymást, annyival nem fognak többet fizetni. Az a pár tízezer 

semmit sem segít, amit beszedsz a vállalkozóktól. Egyszerűen nem lehet összemérni azt, amit 

te bérleti díjban beszedsz, ezekhez az összegekhez képest. Nem egy nagyságrend.  

Arra fogok szavazni, hogy fogjuk vissza! 

 

Horváth Éva polgármester: Milyen választ vársz Kati? Egy limitet?  

 

Molnár Gyula László képviselő: Kiderült, hogy van pénz. Volt a Humán Bizottság ülésén egy 

2 millió forintos javaslat, szavaznunk kellene.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Azt nem fogja elkölteni. Ez egy lehetőség, hogy körbenézzen 

a piacon.  

 

Horváth Éva polgármester: De az előleget ki kell fizetni. Jövőre honnan tudod, hogy lesz 

pénzünk rá? A drágára? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A nagyságrendet meg kellene határozni.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez csak előleg. Nem mindegy, hogy egy 3 millió forintosnak 

fizeti be az előlegét, vagy egy 1,5 millió forintosnak. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: De ha nincsen semmije sem, akkor ott áll és nézi, hogy 

hoppá, ezt elvitték.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nem az a kérdés, hogy… (képviselő asszony közbeszól)  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: De szerintem van annyira felnőtt, hogy tudja ő is ezeket a 

paramétereket, hogy rosszabb helyzetben van a falu, nyilván nem azt fogja mondani, hogy az 

Aerosmith úgyis jön Magyarországra, jöjjön le Pétre. Nem.  

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár igazgatója: Az átmeneti költségvetés február 

végéig tart. A Humán Bizottság nagyon sokszor ülésezik. Már el kezdtünk ajánlatokat bekérni. 

Nagyon gyorsan folytatjuk ezt és amikor meglesz ez a lista, a Humán Bizottság elnökénél 

jelentkezem és arra kérlek benneteket, hogy tűzzétek napirendre. Akár január első vagy 



38 

 

második hetében. Ott lesz a lista árakkal és nagyon megtisztelnek a képviselők, a képviselő 

asszony, ha ötleteket is adtok zenekarokra. Szerintem elszaladhat a fantázia és meg fogjátok 

látni, hogy mennyiért jönnek. Üljünk le, beszéljük meg és döntsön róla a Humán Bizottság. 

Egyébként volt már ilyen. Ha mondjuk január második felében leülünk és megbeszéljük, akkor 

még van esélyünk, hogy megszerezzük őket. Egy-két hetet várnak, többet nem nagyon.  

 

Horváth Éva polgármester: A probléma megoldva. 

 

Dombi Norbert képviselő: Ennek az egésznek nem volt semmi értelme.  

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár igazgatója: De, tudok aludni éjjel.  

 

Béni Norbert képviselő: Kicsit átlépnék a tanári oldalamra és elmondom, hogy az ülés elején 

átadott karácsonyi egyedi készítésű kézműves üdvözlőlappal kellemes karácsonyt kíván a 

Horváth István Általános Iskola minden tagja.  

 

Horváth Éva polgármester: Köszönjük szépen. Mindenkinek nagyon kellemes, békés, áldott 

karácsonyt kívánok, majd nagyon boldog új évet! 

 

 

19.00 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

 

 

K.m.f. 

   

 

 

 

Horváth Éva                        Szabóné Czifra Melinda   

polgármester                          jegyző 


